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 254_FIKTÍV KÁROLY, AKIT MI NAGY KÁROLYNAK 
NEVEZÜNK ! 

2023.04.24.->        Tisztelettel és Szeretettel Köszöntök Mindenkit! 

 
TISZTELT 

  -       Államfő, Miniszterelnök, Országgyűlés elnöke! 
-       Kormánytagok! 
-      Kormánypárti országgyűlési képviselők! 
-       Kormány oldali pártok! 
-       A Jog-, egészségügy- és rend-védelem Vezetői! 
-       Szakszervezetek! 
-       Volt országgyűlési képviselők! 
 
-       FIATAL NEMZEDÉK, akár hivatalos helyen, akár nem! 
- AKÁR POLITIKUS, AKÁR NEM! 
- AKÁR JOGÁSZ, AKÁR NEM! 
-       AMK ! 
-       MVSZ ! 
-       AHNSZ ! 
-       MHM ! 
-       VTA ! 
- HUNGÁRIA TV ! 
- NEXUS TV ! 
-       Minden más hivatalos hely! 
-       Minden más hivatalos személy! 
-       Nemzetünkért küzdő Civilek! 
-       És Mindenki Más, aki megkapja! 
 
JAVASLOM  a rendkívül érdekfeszítő „254_FIKTÍV KÁROLY, AKIT MI NAGY 
KÁROLYNAK NEVEZÜNK!” című lapom elolvasását és meghallgatását! 
 

 
 
x.)  https://nemzetepito-nepmozgalom.hu 

SOS_113. !!! 

„HA      VÁLTOZÁST     AKARSZ,     A     VÁLTOZÁS   LÉGY      TE    MAGAD     !” 

Kérem szépen a lapom tovább küldését !!! 
Aki először kap tőlem e-mailt, Őt külön is köszöntöm! 
Folyamatosan köszönet a készítőknek, előadóknak, szervezőknek! 
További e-mail érkezése természetesen lemondható! 
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1.)  (17.9.) Ne legyen áldozat: a történelemhamisítások  

 HÍR TV+  78,3 E feliratkozó     +271          19 405 megtekintés     2016. nov. 11.  

Kinek áll érdekében? Minden tett mögött megtalálható az ember, s nincs ez másképp a 
történelemhamisítás esetében sem. Vannak olyanok, akiknek bizony érdekében áll a megtörtént 
események elferdítése. Sajnos a magyarság történelméről szóló ismeretek is tele vannak 
csúsztatásokkal. Az Echo Tv vendége volt Pap Gábor művészettörténész. 

17 hozzászólás, melyek közül a sajátom: Janos Szamonek  

Oktatás rendkívül fontos terület! Valós történelem megismertetése pedig elengedhetetlen 
nemzetünk fennmaradásáért! Keresőbe: neem párt ! Mert az nem árt!  

 

 https://www.youtube.com/watch?v=ybjpp78ef6o    (25’) 

2.)  (17.10.) Történelemhamisítások és a magyarság története  

 HÍR TV+   78,3 E feliratkozó     +1,8E       144 169  megtekintés        2016. dec. 2.  

„A történelmet a győztesek írják.” Ez lehet, hogy így van, de az igazság akkor is igazság, ha a vesztes 
mondja. A valóságon az emberi gyarlóság nem képes változtatni. Az általunk ismert történelemben is 
vannak ferdítések, amelyek óriási mértékű kárt okoztak az emberiségnek. Az Echo Tv-ben Pap Gábor 
művészettörténész ezúttal a magyar történelemről adott olyan ismereteket, ami által jobban megértjük 
azt a világot, amelyben élünk. 

283 hozzászólás, melyek közül a sajátom: Janos Szamonek  Nyelvében él a Nemzet!"(K.F.?)  

 

 https://www.youtube.com/watch?v=44vxT1CU02M    (23’) 

3.)  (17.8.) PAP GÁBOR – Kitalált középkor – teljes előadás egyesítve (2001.12.05.-i felvétel !) 

  Pap Gábor előadásai  7,49 E felir.  +841   53 144 megtekintés    2018. szept. 29.   93 hozzász.  

 

 https://www.youtube.com/watch?v=AUAQSiLRv40    (145’) 
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4.)  (17.12.) A Közelmúlt történései közül továbbítok egyet: 

Meglepő esemény az USA nagyköveténél 

Gyöngyösi Márton a Jobbik mostani vezetője, aki arról híresült el, hogy nekiestek a 
balliberálisok, de még a Fidesz-KDNP is, hogy „zsidózott”! Pedig Márton nem egy primitív 
ember, s ha az USA kongresszusában tudni lehet minden képviselőről, hogy milyen vallású és 
van-e kettős állampolgársága, akkor legalább a „minta demokrácia” példaadása miatt nálunk 
sem lenne az skandalum, ha nyilvánosságra kerülnének ezek az adatok. Emlékeim szerint 
Márton ezt követelte, s nem a fajiság kérdése érdekelte, ami véleményem szerint nem csak 
butaság, hanem rendszeresen elviszi a lényegről a figyelmet! De nézzük csak, mit írt erről az 
estéről maga Gyöngyösi Márton!? 

„Széder-este az amerikai nagykövettel 

A napokban meghívást kaptam David Pressman amerikai nagykövettől egy – a nagykövet úr 
hite szerint megtartott -, szűk körű Széder-vacsorára, amit örömmel fogadtam el. Nincs annál 
meghatóbb és meghittebb élmény egy konzervatív európai számára, mint amikor a zsidó-
keresztény kultúrkör valamely vallási közösségének tagjai együtt élik meg élő kapcsolatukat 
Istennel, vallják meg hitüket Istenük és közösségük előtt. Örülök, hogy részt vehettem a 
vacsorán, a közös ünnepen és a szabadságról ott kialakult és folytatott eszmecserén. Örülök, 
hogy a Jobbik-Konzervatívok elnökeként meghatározott és következetesen képviselt jobbközép 
politikai irányvonalat egyre többen ismerik el és látják, hogy az általunk kijelölt út elvezet egy 
normális, európai, polgári (BG: nem inkább nemzeti?) Magyarországhoz.” 

Eddig az idézet és bevallom meglepődtem, hogy az USA nagykövet meghívta Mártont, de értem, 
hogy az „ellenségem ellensége a barátom” elv alapján ez, szinte kötelező lehetett a számára. S 
azon is felkaptam a fejemet, amikor a zsidó-keresztény kultúrkörre való hivatkozást olvastam, 
mert ugyan a mai egyházak teljes mértékben támaszkodnak a Mózes öt könyvét tartalmazó – 
vagyis a zsidó Tórát előtérbe helyező – Bibliára, ám szerintem a szeretet vallásának, vagyis az ősi 
kereszténységnek koránt sem biztos, hogy azok az igazi alapjai. Ám ezen még át lehet lépni, 
hiszen nem vagyok hittudós, de már a „szabadságról ott kialakult eszmecserén” nehezebben. 
Vajon miért nem írja le Márton azt, ami nagyon fontos lenne? Nevezetesen, hogy milyen 
szabadságról ejtettek ott szót? Talán nem a karvalytőke szabadságáról? Mert azt mi már nap-
mint-nap megtapasztaljuk az áremelések és az infláció gerjesztése kapcsán. De ne legyek nagyon 
szőrszálhasogató, nézzük mit írt erről a meghívásról és annak előzményeiről Szotyori-Lázár 
Zoltán megfelelési szakjogász! 

„A Gyöngyösi Mártont "zsidólistázással" vádoló orgánumok és politikai autisták figyelmébe ajánlom, 
hogy Gyöngyösi nem a "zsidókról", mint vallási / nemzeti közösségről beszélt 12 évvel ezelőtti 
parlamenti felszólalásában, hanem alapvetően az izraeli (és a magyaron kívül más állampolgársággal 
rendelkező) állami vezetők állampolgárságának nyilvánossá tételét követelte. Nagyon helyesen 
egyébként. Egyetlen hibát követett el parlamenti felszólalásában, mégpedig azt, hogy - a magyar 
közbeszédben egyébként általánosan elfogadott módon (lásd: "zsidó állam") - az "izraeli állampolgár" 
szinonimájaként használta a "zsidó" szót. Bárkinek, aki visszanézi a teljes parlamenti felszólalást és 
képes egy politikai beszédet a felszólaló szándékának és a szövegkörnyezetnek megfelelően 
értelmezni, annak nyilvánvaló, hogy a "zsidó" szót állampolgársági jelentése szerint használta. 
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Ezt mutatja az is egyébként, hogy a felszólalása közben és közvetlen azt követően egyetlen képviselő 
sem fejezte ki emiatt tiltakozását. Mert akkor és ott mindenki számára nyilvánvaló volt, milyen 
értelemben használta ezt a szót Gyöngyösi. Estére lett csak belőle botrány, amikor valakik kitalálták, 
hogy klasszul ki lehet operálni ezt a mondatot a szövegkörnyezetéből és lehet egy jót nácizni, meg 
antiszemitázni ennek kapcsán. Szerencse, hogy David Pressman vette a fáradságot, végignézte a teljes 
felszólalást és képes azt helyesen értelmezni...” 

Szotyori úr szerintem helyesen látja a helyzetet, s a „valakik” alatt azokat a véglényeket érti, 
akik politikai haszonszerzés céljából próbálták lejáratni Gyöngyösit és magát az akkor még 
nagyon is nemzetinek látszó Jobbikot. Nem a téma felvetése volt ott és akkor a hiba, hanem a 
szóhasználat, amiben egy ilyen művelt politikus nem tévedhetne! Hiszen az antiszemitizmus egy 
teljesen nevetséges és igaztalan kifejezés, először is azért, mert a hazai zsidóság szinte teljes 
mértékben a kazárok és más betértek leszármazottja, és legfeljebb csak nagyon kis mértékben 
semita gyökerű! Ám ezt a szót nagyon jól lehet pufogtatni és ellenszenvet lehet kelteni a hibás 
tudásokkal megterhelt hazai tömeg számára, akik vagy legyintenek rá, vagy elkönyvelik a 
személyről, vagy pártról, hogy zsidó ellenes. Pedig a magyarság nem antiszemita, sőt amikor egy 
vaskosat zsidóznak a magyarok, akkor sem a fajiságot, hanem a gátlástalan élősködést 
kritizálják, az azzal való szembenállásukat akarják jó keményen megfogalmazni. Természetesen 
nem pártolom, ha valaki primitíven zsidózik, mert azzal általánosít! De nézzünk a mélyére, hogy 
miért alakulhatott ki ez a zsidó fóbia, a köznép egyes rétegeiben? S erre próbáltam rávilágítani 
Gyöngyösi úrnak feltett, alábbi két kérdésemmel: 

Márton! 

„Természetesen értem a pártpolitikusi attitűdöt, de ugye megkérdezted a mélyen vallásos nagykövetet, 
hogy mikor törli a judaizmus a (jogok helyetti) gojok kifejezést, ami sértő minden egyes nem zsidó 
ember számára? Vagy legalább azt megkérdezted-e, hogy a kiválasztottsági mítosz szerinte nem 
ellentétes-e a liberális zsidóság által hirdetett emberi egyenjogúsággal?” 

Ehhez talán csak annyit, hogy valójában arra lenne szükség, hogy az 1849-ben Szegeden 
elfogadott Emancipációs törvényt és annak a magyarázatát a hazai zsidóság képviselői – akik 
többnyire nem héberek, vagyis nem az állítólagosan kiválasztott nép tagjai – fontolják meg és 
hívják össze a hittudósaikat, s töröljenek a hitelveikből mindent, ami más vallásúakat 
(származásúakat?) sért. Hiszen nem emberséges dolog a másik vallását, származását kritikával 
illetni akkor, ha az nem ártó módon és kirekesztési szándékkal született! De nem szabad 
elfeledni, hogy a magyarság befogadta, emancipálta a judaista vallású kazárokat és más 
betérteket, s az akkori törvénymagyarázatban csak annyit kért, hogy onnantól tartsák 
tiszteletben erkölcseinket, alkotmányosságunkat, és ne élősködjenek, ne nevezzenek bennünket 
és a világ többi népeit sem megalázó módon gojnak! S mit is jelent ez a héber szó, hogy: goj? 

Ez egy pejoratív és becsmérlő értelmű, vagyis sértő, lekicsinylő, rosszindulatú kifejezés az 
úgynevezett „nem zsidókra” nézve, akikre ezt kirekesztő jelleggel használják, mert a saját vallási 
„tisztaságuk” állítólag ezt követeli. Ők ugyanis az Isten kiválasztott népének tartják magukat, 
bár Mózes első könyvében, az Úr csak ezt mondja Ábrahámnak: „nagy nemzetté (goj gadol) 
teszlek, és megáldalak téged, és felmagasztalom a te nevedet, és áldás leszel.” Vagyis, eredetileg a 
goj szó nemzetet-nemzetséget jelent és nem pejoratív, ha a zsidók magukra alkalmaznák. Akkor 
sem lenne az, ha valóban csak áldást és szeretetet közvetítenének, s nem a világméretű 
adósságcsapda felállítását. Így azonban nem kiválasztottak ők, mivel csak feladatot és ígéretet 
kaptak, ám ezt eddig nagyon elhanyagolták! 
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A kérdés ez: áldás-e így a zsidóság a föld népei számára? 

Mert ha nem, akkor a saját istenükkel szemben is engedetlenek, sőt annak és az általa teremtett 
természetnek a legyőzésére összeesküdött népnek látszanak, mert nem a szeretet parancsát, 
hanem a felsőbbrendűséget, az elkülönülést választja még a zsidó köznép is. S a vezető 
bankárkaszti rétege az USA és az egész világ eladósításával a világcsendőr államot is zsarolhatja, 
miközben egy lobbi-demokráciás, gátlástalan pénzdiktatúra üzemeltetőjévé lett. 

A szegény zsidókat pedig folyamatosan felhasználják. Nem engedik számukra, hogy kilépjenek 
vallásilag a patológiás nárcizmus elvakult önszeretetéből, nem engedik, hogy feldolgozzák a holo-
traumát, hiszen a divide et impera elv miatt a pénzvilág nagyurai nem véletlenül löknek oda 
nekik alamizsnákat! Így valójában üzletet csinálnak a vezetőik mindenből. Akár a béke, akár a 
háború, de még a világjárvány is az ő gátlástalan gazdagodásukat növeli. S ez bizony tény és nem 
elméleti, de valóban megtapasztalható gyakorlati összeesküvés! 

Természetesen nem akarok általánosítani, mert a többnyire kazárokból álló, betért zsidóságon 
belül is vannak kivételek, akiket nagyon is kell támogatni, mert úgy mennek szembe a zsidó 
fősodorral, hogy bátorságuk tiszteltre méltó! S az igazi Isten előtt biztosan ők azok, akik az 
abszolút szeretet közvetítését végre fogják hajtani. Ők képesek velünk, a vezetőik által lenézett és 
adósságcsapdába ejteni akaró nem zsidókkal együttműködni, mert átlátják és megértik azt, amit 
leírtam! 

S ha Márton ebből az okból fogadta el a meghívást, s feltette a megfelelő kérdéseket, akkor 
bízhatunk abban, hogy egy lépéssel közelebb kerülünk a zsigeri gyűlölet helyetti, tiszta 
szeretethez! Ahhoz ami nem a butaságra alapoz és nem a gátlástalan pénzdiktatúrára! 

A szerző közjogász és nemzetépítő segédmunkás (BG) 

5.)  (17.11.) A Közelmúlt történései közül továbbítok MÁS-T IS: 

 

https://internetfigyelo.com/akarja-e-es-kepes-e-megakadalyozni-orban-viktor-
ukrajna-nato-felvetelet/ 
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